

Title (en)

Device for the continuous production of prefabricated wall sections.

Title (de)

Vorrichtung zur kontinuierlichen Herstellung von vorgefertigten Wandteilen.

Title (fr)

Dispositif pour la fabrication en continu d'éléments de murs.

Publication

EP 0093256 A2 19831109 (DE)

Application

EP 83102740 A 19830319

Priority

DE 3216348 A 19820503

Abstract (en)

The device consists of a supporting slab (1), binder layers (5, 5', 5") applied on both sides and lining slabs (19) applied to at least one binder layer and preferably made of ceramic material. It comprises two conveying tracks (3, 18) for the supporting slabs (1, 1', 1", 1'') and successively arranged stations (4, 4', 4'') for the application of the individual binder layers (5, 5', 5") and the lining slabs (19), and also a turning means (16) arranged between the conveying tracks (3, 18).

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung zur kontinuierlichen Herstellung von vorgefertigten Wandteilen beschrieben, die aus einer Tragplatte (1), beiderseits aufgebrachten Bindemittelschichten (5, 5', 5") und auf mindestens einer Bindemittelschicht aufgebrachten Verkleidungsplatten (19), vorzugsweise aus keramischem Material, bestehen. Die Vorrichtung umfaßt zwei Förderbahnen (3, 18) für die Tragplatten (1, 1', 1", 1'') und nacheinander angeordnete Stationen (4, 4', 4'') zum Aufbringen der einzelnen Bindemittelschichten (5, 5', 5") und der Verkleidungsplatten (19) sowie eine zwischen den Förderbahnen (3, 18) angeordnete Wendeeinrichtung (16).

IPC 1-7

E04C 2/04

IPC 8 full level

E04C 2/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 2/042 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 3216348 C1 19831006; AU 1353883 A 19831110; EP 0093256 A2 19831109; EP 0093256 A3 19841010

DOCDB simple family (application)

DE 3216348 A 19820503; AU 1353883 A 19830415; EP 83102740 A 19830319